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Mondelinge vragen 

9 juli 2018 

Betreft: muzieklessen in Zwolle 

Dit voorjaar spraken wij met muziekdocenten in Zwolle. Zij spraken hun zorgen uit over de 

betaalbaarheid van muzieklessen, de kwaliteit en diversiteit van het aanbod, de 

toegankelijkheid voor kinderen en hun ouders en de inkomenspositie van individuele 

muziekdocenten. Ook is er volgens hen weinig gelegenheid om samen te spelen (ook omdat 

dat nu eenmaal lastiger te organiseren is met ZZP-ers) terwijl dat zo belangrijk is. Naar 

aanleiding daarvan hebben we ambtelijk vragen gesteld en daaruit bleek dat er veel 

onbekend is over de stand van zaken rond het muziekaanbod in Zwolle en bijvoorbeeld de 

verbinding binnen- en buitenschools. Wat wel heel mooi is, is dat de rond de helft van de 

Zwolse scholen muzieklessen op school aanbiedt aan de kinderen. Nu zit er een brief bij de 

ingekomen stukken die hetzelfde onderwerp onder de aandacht brengt en dat is voor ons de 

aanleiding om de volgende vragen te stellen. 

1. Wat is de visie van het college op muziekonderwijs? 

2. Is de wethouder bereid in gesprek te gaan met muzieklesaanbieders (ZZP-ers en 

grotere aanbieders), ouders en scholen over genoemde zorgen? 

3. Is de wethouder bereid de situatie in kaart te brengen m.b.t. muzieklessen in Zwolle 

en genoemde zorgen? 

4. Is de wethouder bereid de raad in het najaar van 2018 over de uitkomsten en 

conclusies van deze gesprekken te informeren? 
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